
Vy ste autorom mnohých ilustrácií slovenských rozprávkových knižiek, povestí. Ktorá z nich vám 

najviac prirástla k srdcu, ktorá sa vám robila najlepšie alebo  je vám najbližšia? 

Pre mňa sú zaujímavé staré ľudové rozprávky. Naposledy,  keď som robil knihu  slovenských 

rozprávok Z truhlice najkrajších rozprávok,  to mi tak sedelo.  

 

Dočítala som sa o vás, že sa vizuálne podieľate na tvorbe vizuálov známok. Tak mi skrsla v hlave 

myšlienka, či by nebolo pekné čo sa týka cien Zázračného orieška spraviť nejaký návrh známok pre 

Piešťany z vizuálu cien. Nerozmýšľali ste niekedy nad tým? 

Je to veľmi zaujímavá téma. Nerozmýšľal som, ale teraz budem. 

 

Takže do budúcna by ste mohli niečo vytvoriť pre tento festival a pokračovať v spolupráci? 

Ja s týmto festivalom spolupracujem veľmi rád, vždy som dojatý tým, koľko energie investujú jeho 

organizátori do prípravy. 
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